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Abstract (en)
The invention relates to a shaver head, especially the razor blade unit of a wet razor, which is arranged on the front end of a handle and in which a
single or double razor blade (6) is resiliently arranged in a plastic casing (1). In order to produce a shaver head, especially a razor blade unit of a
wet razor, with improved spring mounting of the single or double razor blades, it is proposed according to the invention to attach the single or double
razor blade (6) to a blade block (5) which is mounted so as to be displaceable in the plastic casing (1) against the resistance of a spring towards the
rear wall (11) of the said plastic casing (1). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen am vorderen Ende eines Handgriffs angeordneten Rasierapparatekopf, insbesondere Rasierklingeneinheit eines
Naßrasierapparates, bei dem in einem Kunststoffgehäuse (1) eine Einfach- oder Doppelrasierklinge (6) federnd angeordnet ist. Um einen
Rasierapparatekopf, insbesondere Rasierklingeneinheit eines Naßrasierapparates mit einer verbesserten Federlagerung der Einfach- oder
Doppelrasierklingen zu schaffen, wird mit der Erfindung vorgeschlagen, daß die Einfach- oder Doppelrasierklinge (6) an einem Klingenblock (5)
befestigt ist, der entgegen der Federkraft in Richtung Rückwand (11) des Kunststoffgehäuses (1) in diesem verschiebbar gelagert ist. <IMAGE>
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